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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 18 februari 2020

Beleid en Uitvoering - Samenleving en 
Ontwikkeling

9 2020_B&W_00059 Nota van antwoord - School Giethoorn

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van de PvdA heeft schriftelijke vragen gesteld over de nieuw te bouwen basisschool in 
Giethoorn. Hieronder vindt u onze beantwoording.

1.  Wat is de reden dat er nog niet aan de nieuwe school gebouwd wordt? Welke rol 
spelen gestegen bouwkosten hierin, en welke rol speelt de stikstofproblematiek hierin?

Op 28 februari 2017 heeft de gemeenteraad besloten (extra) krediet beschikbaar te stellen voor de 
bouw van de nieuwe school.

Hiermee zijn de volgende randvoorwaarden vastgesteld:

 een school voor 180 leerlingen (1.106 m2 bvo);
 krediet voor de bouw van de school ter hoogte van € 2.683.151;
 de welstandsnormen in Giethoorn zijn van dien aard dat deze van invloed zijn op de 

uiteindelijke bouwkosten. Hierbij kan o.a. gedacht worden aan de kapconstructie.

Op basis van bovenstaande en een opgesteld programma van eisen, heeft stichting OpKop een 
ontwerp laten maken. Het ontwerp voldeed aan het bestemmingsplan en het programma van eisen, 
maar paste niet binnen het beschikbaar gestelde krediet. Gestegen bouwkosten zijn hier een 
onderdeel in. Als gemeente hebben we stichting OpKop gevraagd om na te denken over vermindering 
van kosten en daar voorstellen voor te doen. Dat traject heeft veel tijd in beslag genomen en is nog 
niet volledig afgerond.  

Wat betreft stikstof verwachten wij geen problemen. Er lopen nog (ecologische) onderzoeken om 
beter te onderbouwen dat dit project op deze locatie doorgang kan vinden, maar alles wijst erop dat 
dat geen enkel probleem is. 

2.  Wie is er op dit moment aan zet om te komen met een aangepast plan: het college of 
stichting OpKop?
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Zoals in de raadsstukken van 28 februari 2017 aangegeven en besloten, is stichting OpKop bouwheer 
en verantwoordelijk voor de bouw van de nieuwe school. Stichting OpKop is aan zet om voorstellen te 
doen en met een aangepast plan te komen.

3.  Op welke wijze bent u als college in gesprek met Stichting OpKop over de voortgang 
van de bouw van de nieuwe school?

Richting stichting OpKop is meermalen bestuurlijk de prioriteit ten aanzien van de voortgang 
aangegeven. Als college zijn we met u van mening dat het proces erg lang duurt en hebben we erop 
aangedrongen dat de school in ieder geval eind 2021 gereed moet zijn.

4.  Worden er middelen aangewend voor de verbouw van bestaande gebouwen die 
mogelijk ook gebruikt hadden kunnen worden voor de bouw van de nieuwe school?

Er wordt regulier onderhoudsgeld gebruikt om de huidige gebouwen te onderhouden. Dit gaat niet ten 
laste van het bouwbudget.

5.  Wanneer verwacht u dat er een start gemaakt kan worden met de bouw van de nieuwe 
school in Giethoorn?

Gezamenlijke intentie uitgesproken

Op 13 februari jl. hebben stichting OpKop en de gemeente gezamenlijk de intentie uitgesproken om 
de fusieschool in Giethoorn zo spoedig mogelijk te realiseren. Hierbij in acht nemend dat het past bij 
het afgesproken programma van eisen en het bestemmingsplan. We hebben afgesproken op zeer 
korte termijn met alle betrokkenen in gezamenlijkheid nogmaals naar de wensen en mogelijkheden in 
samenhang tot het beschikbare budget te kijken. De bedoeling is daar over twee maanden een finale 
beslissing in te kunnen nemen.

6.  Op welke wijze informeert u belanghebbenden/inwoners over de voortgang?

Primair is de communicatie over de bouw van de school aan stichting OpKop. De communicatie over 
het bouwrijp maken van het terrein wordt in nauwe samenspraak met stichting OpKop gezamenlijk 
opgepakt. Hierover communiceren we via de reguliere kanalen. Tevens wordt daar waar nodig 
aangesloten bij de ‘nieuwsbrief Giethoorn’ om integraal iedereen van dezelfde informatie te voorzien.

Vervolg
-

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen PvdA - School Giethoorn.pdf



 

 

Secretaris gemeenteraadsfractie 
PvdA Steenwijkerland 
 
Mathinus Wolters 
mathinus.wolters@live.nl 
06 – 29 036 901 
 

 
Steenwijk, maandag 3 februari 2020 

 
Onderwerp: nieuwe school Giethoorn 
 
Geacht college van Steenwijkerland, 
 
Vorig jaar juni heeft de raad ingestemd met een bestemmingsplanwijziging die de bouw 

van de nieuwe school in Giethoorn mogelijk maakt.  De verwachting was destijds dat er 

snel gebouwd zou kunnen gaan worden. Tijdens de laatste begrotingsvergadering in 

november heeft de PvdA opheldering gevraagd over de voortgang van de bouwplannen 

omdat er nog niks leek te gebeuren. De portefeuillehouder gaf toen aan te verwachten op 

korte termijn naar de raad te kunnen komen met een aangepast voorstel in verband met 

gestegen bouwkosten.  

Inmiddels is het februari 2020 en er is nog steeds geen schop in de grond. Wat de PvdA 

fractie betreft duurt dit proces veel te lang. Bovendien begrepen wij dat er middelen 

worden aangewend voor aanpassing van de bestaande oude gebouwen. 

Onze vragen aan het college zijn: 

1. Wat is de reden dat er nog niet aan de nieuwe school gebouwd wordt? Welke rol 

spelen gestegen bouwkosten hierin, en welke rol speelt de stikstofproblematiek 

hierin? 

2. Wie is er op dit moment aan zet om te komen met een aangepast plan: het college 

of Stichting Op Kop?  

3. Op welke wijze bent u als college in gesprek met Stichting Op Kop over de 

voortgang van de bouw van de nieuwe school? 

4. Worden er middelen aangewend voor de verbouw van bestaande gebouwen die 

mogelijk ook gebruikt hadden kunnen worden voor de bouw van de nieuwe school? 

5. Wanneer verwacht u dat er een start gemaakt kan worden met de bouw van de 

nieuwe school in Giethoorn? 

6. Op welke wijze informeert u belanghebbenden/inwoners over de voortgang? 

Wij zien uit naar uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet,  
Fractie PvdA Steenwijkerland  
Steven Bunt 
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